

Overensstemmelseserklæring

Alle materialer og stoffer bestemt til at komme i berøring med fødevarer, er omfattet af to EU-forordninger: EU forordning 1935/2004 og EU forordning 2023/2006, sidstnævnte også kendt som GMP forordningen.

Vores produkter overholder kravene til afgivelse af bly og cadmium som beskrevet i direktiv (EC) nr. 84/500 ændret ved (EC) nr. 2005/31 samt i den danske bekendtgørelse nr. 681 af 25/05/2020.

PRODUKTER OMFATTET AF VORES OVERENSSTEMMELSESERKLÆRING:

- Varenummer 100104, Lake Bowl, sandfarvet
- Varenummer 100108, Silhouette Pot, sandfarvet
- Varenummer 300207, Crooked Bowl, blålilla

INFORMATION

Fødevarekontaktmaterialer, herunder aktive materialer og genstande, skal fremstilles i henhold til god fremstillingspraksis, således de under normale eller forudsigelige anvendelsesmuligheder ikke afgiver bestanddele til fødevarer i mængder, som kan udgøre en fare for sundheden.

Tilsvarende skal uacceptable ændringer af sammensætning eller forringelse af produkternes organoleptiske egenskaber (konsistens, smag, farve og aroma) undgås. Når du køber et produkt fra os, kan du trygt regne med at vores produkter overholder ovennævnte lovgivning, forudsat at varerne håndteres i henhold til det oprindeligt tænkte formål.

Vores produkter produceres af leverandører, som overholder GMP-reglerne, så du ikke udsættes for unødvendig og ukendt risikokemi. Vores glas indeholder ikke bly eller cadmium og vores keramik indeholder ikke bly, cadmium eller barium. Vores keramik er produceret af Shenzhen MITEYOU Home Decoration Co., Ltd.

Udstedt d. 26/02-2024
Pia Christence Rasmussen
Ejer af Stences ApS

stences

Declaration of Conformity

All materials and substances intended to come into contact with food are subject to two EU regulations: EU Regulation 1935/2004 and EU Regulation 2023/2006, the latter also known as the GMP Regulation.

Our products comply with the requirements for the release of lead and cadmium as described in Directive (EC) No. 84/500 amended by (EC) No. 2005/31, as well as in Danish Order No. 681 of 25/05/2020.

PRODUCTS COVERED BY OUR DECLARATION OF CONFORMITY:

- Item number 100104, Lake Bowl, sand color
- Item number 100108, Silhouette Pot, sand color
- Item number 300207, Crooked Bowl, blue-purple

INFORMATION

Food contact materials, including active materials and articles, must be manufactured in accordance with good manufacturing practices so that under normal or foreseeable conditions of use, they do not release substances into food in quantities that could endanger health. Similarly, unacceptable changes in composition or deterioration of the products' organoleptic properties (consistency, taste, color, and aroma) must be avoided. When you purchase a product from us, you can be sure that our products comply with the aforementioned legislation, provided that the goods are handled according to their intended purpose.

Our products are produced by suppliers who comply with GMP rules, ensuring that you are not exposed to unnecessary and unknown chemical risks. Our glass does not contain lead or cadmium, and our ceramics do not contain lead, cadmium, or barium. Our ceramics are manufactured by Shenzhen MITEYOU Home Decoration Co., Ltd.

Issued 26 February 2024
by Pia Christence Rasmussen
Owner of Stences ApS

stences

Konformitätserklärung

Alle Materialien und Stoffe, die für den Kontakt mit Lebensmitteln bestimmt sind, unterliegen zwei EU-Verordnungen: EU-Verordnung 1935/2004 und EU-Verordnung 2023/2006, letztere auch bekannt als GMP-Verordnung. Unsere Produkte erfüllen die Anforderungen für die Freisetzung von Blei und Cadmium gemäß der Richtlinie (EG) Nr. 84/500 geändert durch (EG) Nr. 2005/31 sowie der dänischen Verordnung Nr. 681 vom 25.05.2020.

PRODUKTE, DIE VON UNSERER KONFORMITÄTSEKTLÄRUNG ERFASST SIND:

- Artikelnummer 100104, Lake Bowl, sandfarben
- Artikelnummer 100108, Silhouette Pot, sandfarben
- Artikelnummer 300207, Crooked Bowl, blau-lila

INFORMATION

Lebensmittelkontaktmaterialien, einschließlich aktiver Materialien und Gegenstände, müssen gemäß den guten Herstellungspraktiken hergestellt werden, so dass sie unter normalen oder vorhersehbaren Verwendungsbedingungen keine Bestandteile in Mengen freisetzen, die eine Gefahr für die Gesundheit darstellen könnten. Ebenso sollten inakzeptable Änderungen der Zusammensetzung oder Verschlechterung der organoleptischen Eigenschaften der Produkte (Konsistenz, Geschmack, Farbe und Aroma) vermieden werden. Wenn Sie ein Produkt von uns kaufen, können Sie sicher sein, dass unsere Produkte die oben genannten gesetzlichen Bestimmungen einhalten, vorausgesetzt, die Waren werden entsprechend dem beabsichtigten Zweck gehandhabt.

Unsere Produkte werden von Lieferanten hergestellt, die die GMP-Vorschriften einhalten, so dass Sie keiner unnötigen und unbekanntem Risikochemie ausgesetzt sind. Unser Glas enthält kein Blei oder Cadmium und unsere Keramik enthält kein Blei, Cadmium oder Barium. Unsere Keramik wird von Shenzhen MITEYOU Home Decoration Co., Ltd. hergestellt.

26. Hornung 2024
Ausgestellt von Pia Christence Rasmussen
Firmeninhaberin, Stences ApS

stences